

Date: 20 February 2024

Live Interactive Discussion Session - Financial Statements for year 2023 and Refinancing with removal of cash sweep

Al Suwadi Power Company SAOG would like to inform and invite the investors and analysts to participate in the Discussion Session in coordination with MSX scheduled on Tuesday 5th March 2024 at 02:00pm for one hour time, to present the audited annual financial results for the year ended 31st December 2023 which was disclosed on MSX website on 15th February 2024 and also discuss about the successful refinancing achieved by the company disclosed on MSX website on 31st January 2024.

The session will be conducted via Microsoft Teams, link and QR code below:



Meeting Link:

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MzhkZjBIMTAyWYyZi00ZGY0LWFIMTgtYzJlZjk1NGFmMGUz%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%226e144eb3-6458-48d5-be9a-540c4102839d%22%2c%22Oid%22%3a%2255d75c57-ddd9-4d46-adcc-bd2e69165608%22%7d

For further information, please contact Mrs. Arwa Al Alawi on telephone no. (+968) 24393302.


Preetam Saraf
Company Secretary



التاريخ: ٢٠ فبراير ٢٠٢٤ م

جلسة نقاشية لعرض البيانات المالية لسنة ٢٠٢٣ وإعادة التمويل مع إزالة عملية المسح النقدي

تود شركة السوادي للطاقة (ش.م.ع.ع) إعلام ودعوة المستثمرين والمحليلين الماليين إلى المشاركة في الجلسة النقاشية بالتعاون مع بورصة مسقط والمحدد عقدها يوم الأثنين الموافق ٥ مارس ٢٠٢٤ م الساعة الثانية مساءً لمدة ساعة واحدة، وذلك لعرض النتائج المالية المدققة للشركة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ م والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ ١٥ فبراير ٢٠٢٤ م وايضاً مناقشة إعادة التمويل الناجحة التي حققتها الشركة والتي تم الإفصاح عنها على الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط في ٣١ يناير ٢٠٢٤ م.

سيتم عقد هذه الجلسة عبر الإتصال المرئي والمسموع من خلال الرابط أو الرمز أدناه



رابط الإجتماع:

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MzhkZjBIMTAtYWYyZi00ZGY0LWFIMTgtYzJlZjk1NGFmMGUz%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%226e144eb3-6458-48d5-be9a-540c4102839d%22%2c%22Oid%22%3a%2255d75c57-ddd9-4d46-adcc-bd2e69165608%22%7d

في حالة وجود أية إستفسارات يرجى الإتصال بالفاضلة/ أروى العلوية على الهاتف رقم ٢٤٣٩٣٣٠٢ (+٩٦٨).




بريتام شراف
أمين السر